

Newtbec

NEW WAY OF BEING CHURCH

Hari Minggu Biasa Ke-33
Hari Sedunia Ke-5 Untuk Orang Papa

HARAPAN: PERCAYA, HIDUP DAN MEMBERI

TEMA BULANAN: **ORANG PAPA: HARTA GEREJA**

MELIHAT WAJAH ALLAH DALAM ORANG MISKIN



Sebilangan besar daripada kita mendapati kesudahan sukar ditangani. Namun, kita tahu dari pengalaman bahawa pengakhiran adalah bahagian kehidupan yang tidak dapat dielakkan.

Selama wabak ini, ramai dari kita mengalami pengalaman perubahan, yang lebih menyedihkan daripada yang lain. Kehilangan pekerjaan, permulaan penyakit tiba-tiba, kematian orang yang disayangi atau beberapa peristiwa yang mengubah dunia.

Perubahan yang menghancurkan inilah yang dibawakan oleh bacaan-bacaan kepada kita. Mereka membicarakan perubahan tersebut bukan hanya sebagai pengalaman

individu tetapi juga sebagai pengalaman komunal, dan juga kosmik. Kita mendengar kegelapan matahari dan gegaran langit, pada masa kesusahan yang luar biasa, yang tiada tandingannya sejak kewujudan bangsa-bangsa pertama.

Setiap kali kita mengalami perubahan besar yang menggegarkan asas-asas dunia kita dan yang lain, kita mencari kestabilan, sesuatu yang tegas dan tetap di mana kita dapat mengharungi situasi aneh yang dialami.

Bacaan-bacaan mengingatkan kita bahawa iman kita, hubungan kita dengan Tuhan, dapat menjadi sumber yang sangat diperlukan pada masa-masa seperti itu. Dalam bacaan Injil, Yesus menyatakan bahawa *'Langit dan bumi akan berlalu, tetapi perkataan-Ku tidak akan berlalu'* (Markus 13:31). Kata-kata Tuhan kepada kita tetap menjadi penentu di tengah-tengah pengalaman perubahan yang paling trauma dan menghancurkan dunia. Kata-kata-Nya tidak akan pernah kehilangan kekuatan pemberi hidup mereka dan Dia tetap dan berkekalan.

Pemazmur memperoleh kekuatan dari kehadiran Tuhan yang berkekalan, *'Aku senantiasa memandang kepada Tuhan; kerana Ia berdiri di sebelah kananku, aku tidak goyah'* (Maz. 16:8). Kita berusaha untuk memandang kepada Tuhan, Dia yang, menurut bacaan Kedua, mempersembahkan satu pengorbanan tunggal untuk dosa-dosa kita dan yang berusaha sampai sekarang untuk mencapai kesempurnaan kekal kita.

Sewaktu kita merayakan Hari Sedunia ke-5 untuk Orang Miskin dengan tema, *"Orang miskin akan selalu ada padamu"* (Markus 14:7), Paus Fransiskus menggesa kita untuk melihat wajah Allah dalam kehidupan orang miskin, dalam penderitaan dan keperluan mereka, dan dalam keadaan tidak berperikemanusiaan di mana mereka terpaksa hidup.

Kita dipanggil untuk menemukan Kristus di dalam diri mereka, untuk memberi suara kepada keperluan mereka, dan juga menjadi teman mereka, mendengarkan mereka, memahami mereka dan menyambut misteri hikmat yang Allah sampaikan kepada kita melalui mereka.

Orang miskin sentiasa ada di tengah-tengah kita. **Alangkah baiknya jika kita dapat mengatakan dengan segala kebenaran: kita juga miskin**, kerana hanya dengan itu kita akan benar-benar dapat mengenali mereka, menjadikan mereka sebahagian daripada kehidupan kita dan alat keselamatan kita. ✦

PETIKAN TULISAN
SUCI UNTUK
DIHAFAL:

"Jagalah aku,
ya Allah,
sebab
pada-Mu aku
berlindung."

(Maz. 16:1)

AYAT SUCI
MINGGU INI

Daniel 12:1-3;

Maz. 15: 5. 8-11;

Ibrani 10:11-14, 18;

Markus 13:24-32